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DÉU SOMIA PER A NOSALTRES UN CAMÍ DE PLENITUD 
 
 

 
Del 7 al 9 de febrer un grup de 12 persones de la diòcesi de Menorca vam tenir el goig de participar a Madrid 
en el Congrés de Vocacions. A aquesta trobada, organitzada pel Servei de Pastoral Vocacional de la 
Conferència Episcopal Espanyola, hi han participat més de 3.000 persones, provinents de les 70 diòcesis 
espanyoles. El lema ha estat “¿Para quién soy?” per a descobrir a quina vocació i missió ens crida Déu: 
laics, matrimonis, vida consagrada, sacerdoci, etc.  
 
 
Divendres el papa Francesc va enviar un missatge als participants per agrair la tasca de tots els que 
treballen per les vocacions a Espanya. El nunci apostòlic a Espanya, Mons. Bernadito Auza, va ser 
l’encarregat de transmetre el missatge del Sant Pare. Al llarg del Congrés es van projectar unes imatges 
del Papa Francesc, a la Jornada Mundial de la Joventut 2023, quan recordava que “a l’Església hi ha espai 
per a tots” i que “som cridats pel nom de cadascun de nosaltres”, deixant molt clar que la vocació no és 
una crida a un grup selecte i de privilegiats, sinó que Déu ens crida a tots a viure una vida autèntica i plena. 
 
 
Dissabte, després de les ponències, els assistents ens vam dividir en grups per a participar en 64 tallers, 
dedicats als quatre itineraris del Congrés: la Paraula, la Comunitat, la Missió i el Subjecte. A més, durant 
aquests dies també vam viure moments de pregària, d’adoració al Santíssim, eucaristies i un festival de 
música amb l’actuació de Shemá, Marta Mesa, Hermanas Pobres de Santa Clara, Musical Sueños de 
Toño Casado i Hakuna Group Music. Diumenge va tenir lloc l’Eucaristia d’enviament, que va presidir 
Mons. Luis Argüello. 
 
 
 L’alegria de l’Evangeli, a més, l’hem vista reflectida en tots els voluntaris que han sigut essencials en la 
bona organització del Congrés i han acollit amb un somriure tots els participants. L’Església, com indica 
el seu nom, és una assemblea de cridats per a la missió i aquest Congrés ha estat una oportunitat per al 
discerniment personal i comunitari. En aquest sentit, la ponència de la professora María Consolación 
Isart ens va fer reflexionar sobre el paper dels catòlics en la vida pública. Va citar una enquesta recent que 
ha revelat que un 72% dels catòlics no ha intentat mai parlar de la seva fe, cosa que l’ha portat a 
qüestionar-se si esteim contagiats pel relativisme que ens envolta. Isart va manifestar que 
l’evangelització es realitza en la quotidianitat, a casa, a la feina, i no necessàriament en grans 
esdeveniments: “La passió per evangelitzar sorgeix de l’experiència personal amb Crist.” 
 
 
 Ara amb la força de l’Esperit Sant els participants al Congrés portam a les nostres comunitats, parròquies 
i diòcesis tot el que hem viscut, compartit i après perquè la llavor que hem rebut del Senyor segueixi 
creixent i doni els seus fruits. Seguir Jesús és viure l’alegria i aquesta és la missió de tots els batejats: 
omplir el món de fe i esperança. 
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